
Voorzitter: Tjeenk Willink

Tegenwoordig zijn 68 leden, te
weten:

Baarda, Batenburg, De Beer, G. van
den Berg, J.Th.J. van den Berg,
Bierman, De Boer, Boorsma, Van den
Broek-Laman Trip, Cohen, Van Dijk,
Van Eekelen, Eversdijk, Gelderblom-
Lankhout, Van Gennip, Ginjaar,
Glasz, Van Graafeiland, Grewel,
Grol-Overling, De Haze Winkelman,
Heijmans, Heijne Makkreel, Hendriks,
Hessing, Van Heukelum, Hilarides,
Hofstede, Holdijk, Jaarsma, De Jager,
Jurgens, Ketting, Korthals Altes, J.
van Leeuwen, L.M. van Leeuwen,
Linthorst, Lodewijks, Loudon, Luijten,
Luimstra-Albeda, Lycklama aÁ
Nijeholt, Michiels van Kessenich-
Hoogendam, Pit, Pitstra, Le Poole,
Postma, Rensema, Rongen,
Schoondergang-Horikx, Schuurman,
Schuyer, Staal, Stevens, Talsma,
Tjeenk Willink, Tuinstra, Varekamp,
Ter Veld, Veling, Verbeek, Vrisekoop,
Werner, Wiegel, WoÈ ltgens, Van de
Zandschulp, Zijlstra en Zwerver,

en mevrouw Jorritsma-Lebbink,
minister van Verkeer en Waterstaat,
en de heer Melkert, minister van
Sociale Zaken en Werkgelegenheid.
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De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede, dat zijn ingekomen berichten
van verhindering van de leden:

Roscam Abbing-Bos, Steenkamp en
Glastra van Loon, wegens ziekte;

Hirsch Ballin en Braks, wegens
verblijf buitenslands.

Deze berichten worden voor
kennisgeving aangenomen.

De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst, die in de
zaal ter inzage ligt. Op die lijst heb ik
voorstellen gedaan over de wijze van
behandeling. Als aan het einde van
de vergadering daartegen geen
bezwaren zijn ingekomen, neem ik
aan, dat de Kamer zich met de
voorstellen heeft verenigd.

(Deze lijst is, met de lijst van
besluiten, opgenomen aan het eind
van deze editie.)

Aan de orde is de behandeling van:
- het wetsvoorstel Wijziging

van de Wet op de
telecommunicatievoorzieningen
in verband met het aftappen van
GSM (24108).

Dit wetsvoorstel wordt zonder
beraadslaging en zonder stemming
aangenomen.

Aan de orde is de behandeling van:
- het wetsvoorstel Tijdelijke

wet vrachtverdeling Noord-Zuid-
vervoer (24134).

De beraadslaging wordt geopend.
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De heer Eversdijk (CDA): Voorzitter!
Vervoer over water is milieuvriende-
lijk, veilig en per tonkilometer ook
nog goedkoop en de Nederlanders
zijn vanouds de vrachtvaarders van
Europa. De binnenvaart ± vooral de
Nederlandse ± kenmerkt zich door
een grote hoeveelheid gezinsbedrij-
ven. Het spreekt velen van ons aan
dat de binnenschippers zo'n beetje
de laatste vrijbuiters van Europa zijn.
Dit zijn er vier, maar er zijn nog meer
redenen om de binnenvaart te

koesteren. Wat zou bijvoorbeeld een
wereldhaven als Rotterdam zijn
zonder de binnenvaart? Wij moeten
daar dus ruim baan voor maken.

Waarom komt er dan toch een wet
die in zekere mate de liberalisatie in
deze bedrijfstak beperkt? Ondanks
dat kan mijn fractie met deze wet
met een tijdelijke looptijd akkoord
gaan. Wij moeten namelijk bedenken
dat deze wet in feite het sluitstuk
vormt of het eindpunt is van het
crisisbeleid uit de jaren dertig.
Evenredige vrachtverdeling en het
toerbeurtsysteem zijn immers
ontstaan als een sociale maatregel
voor het verdelen van de armoede.
Wij moeten deze oude schoenen
echter niet weggooien voordat wij
nieuwe hebben en hier wringt nou
juist de schoen.

Nog steeds kampt de internatio-
nale binnenvaart, waarin de
Nederlandse binnenvaart het
leeuweaandeel heeft, met overcapa-
citeit. Men moet overigens overcapa-
citeit niet verwarren met reserve-
capaciteit die immers altijd nodig is.
Daarom is vandaag de dag voor een
deel van de binnenvaart nog steeds
de verdeling van de armoede aan de
orde, terwijl in alle andere sectoren
van vervoer, zoals de telecommuni-
catie, de liberalisatie sterk doorzet.
Mijn eerste vraag, en tevens de
kernvraag, is hoe er in de komende
jaren met name in Europees verband
voor wordt gezorgd dat deze oude
schoenen ± evenredige vrachtverde-
ling en het toerbeurtsysteem ±
weggegooid kunnen worden. Hoe
ziet de minister dit? Hoe kunnen wij
dit probleem oplossen? Ik verwijs
maar even naar een recent artikel in
het Weekblad Schuttevaer waarin
staat dat de binnenvaart zich wapent
voor de markt na 2000, want voÂ oÂ r
2000 moet deze zaak afgelopen zijn.
Hoe kunnen wij bewerkstelligen dat
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